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Protokoll 2023:6
Plats Tid
P008, Hus P, Paradisgatan 5 P, Lund Klockan 17.00-18.58

Närvarande:
Beslutande ledamöter

Daniel Werner Ordförande
Maja Magnusson-Skog Vice-ordförande (agerande sekreterare)
Jakob Padoan Ekonomiansvarig
Veronika Kathi Ordförande jämlikhetsutskottet
Viggo Aggebrandt Ordförande utbildningsutskottet
Mathilda Edman Ordförande nätverksutskottet

Övriga (om närvarande)

§ Ärende:

1. Mötets öppnande
Mötet öppnas kl. 17.20.

2. Mötets beslutsmässighet
Mötet är beslutsmässigt.

3. Adjungeringar
Inga adjungeringar behövs.

4. Val av justerare
Styrelsen beslutar

att utse Viggo Aggebrandt till justeringsperson jämte ordförande Daniel Werner.

5. Fastställande av dagordning
Styrelsen beslutar

att dagordningen fastställs med ändringen att punkt 8 - “Öppen tid” ersätts med
punkterna 8 - “Arvode till föreläsare”, 9 - “Ekonomiska frågor info”, 10 -
“Utbildningsutskottets budget”, 11 - “Stormöte”, 12 - “Motion från ekonomie”,
13 - “Carlos samarbete med Läkare utan gränser” & 14 - “Bygga kult” läggs till.

6. Fastställande av föregående protokoll
Styrelsen beslutar

att protokollet 2023:3, 2023:4 och 2023:5 fastställs nästa styrelsemöte.

7. Uppdatering från styrelsemedlemmar
a. Ordförande

Daniel har inget att informera.
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b. Trivselutskottet
Johanna deltar ej.

c. Ekonomiansvarig
Jakob har inget att informera.

d. Vice-ordförande
Maja berättar att senaste Fika med LP var kul och många uttryckte intresse för LP:s
evenemang och noterade att det verkar som att information om våra evenemang inte når
ut till folk.

Viggo lyfter att det vore bra med Fika med LP i veckan för att kunna informera om
kommande evenemang på det sättet. Detta ska implementeras nästkommande fika med
LP.

e. Utbildningsutskottet
Viggo informerar om kommande föreläsningar, bland annat en föreläsningsserie om
psykedelia vilket han tror kommer dra många. Utbildningsutskottet har haft en serie i
samtalsträning som varit roligt, men Viggo vill gärna se att fler deltar.

f. Nätverksutskottet
Mathilda berättar att hon kommit igång med utskottet och har fått några nya medlemmar.
Mathilda har tagit kontakt med seniorpsykologer och diskuterat bland annat möjlighet till
workshops. Mathilda har även arbetat vidare med mentorskapsprogrammet.

Mathilda lyfter även att flera av de som är med i utskottet ej går på programmet utan läser
fristående kurser i psykologi. Styrelsen förtydligar att även de som läser enskilda kurser i
psykologi får vara medlemmar i LP och gå på evenemang.

g. Jämlikhetsutskottet
Veronika har inget att informera.

h. Redaktionen
Alexandra deltar ej.

8. Arvode till föreläsare
  Veronika berättar om en gästföreläsare som bett om 3000 kr i arvode och informerar om att hon
därmed funderat på att bjuda in en annan gästföreläsare som inte begär arvode. Viggo lyfter även
att gästföreläsningar på Zoom, vilket de potentiella föreläsningarna ska vara på, inte är lika
eftertraktansvärda som föreläsningar på campus är.

9. Ekonomiska frågor info
Jakob lyfter att även om man räknar in intäkter från balen har vi just nu ett underskott på 2645
kronor. En del beror på att ny merch köpts in och inte sålts ännu.

Jakob berättar också att det verkar som att pengarna som saknas från trivselutskottet, som tagits
upp på föregående möten, beror på att folk inte har swishat för biljetter för sittningarna.
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Jakob informerar att balkomitténs intäkter vad gäller sponsorer och biljetter till balen är ungefär
samma summa som förra årets bal.

Jakob ber berörda som säljer merch på t.ex. Fika med LP att de betalande ska skriva i swishen vad
de har köpt. I synnerhet när de köper flera saker. Jakob menar att det är svårt att bokföra annars.

10. Utbildningsutskottets budget
Viggo lyfter att han tror att utbildningsutskottet överskrider sin budget. Enligt Jakob har utskottet
nu spenderat 4409 kronor, men Viggo menar att fler kvitton kommer komma in innan terminens
slut. Viggo lyfter att fika som de köper in verkar användas av flera andra utskott och han vill
därför ha utökad budget. Veronika säger att utbildningsutskottet kan få del av jämlikhetsutskottets
budget, efter att eventuellt arvode och tackpresent till föreläsare betalats.

Daniel lyfter möjligheten till att ha en gemensam fikapott inför kommande terminer.

Jakob undrar om merch behöver 1000 kronor, med tanke på att merch ska vara självförsörjande
och undrar om de pengarna kan överföras till utbildningsutskottet. Veronika lyfter att
merchgruppen tidigare sagt att de vill ha kvar 1000 kronor i sin budget

Daniel menar att Viggo får se över möjligheterna att flytta pengar mellan utskotten, och annars
hålla resterande evenemang utan att erbjuda fika.

11. Stormöte
Viggo undrar om vi har någon kontakt med valberedningen och vet hur det går för dem med
rekryteringen. Daniel berättar att de hittat någon som vill bli ekonomiansvarig.

Viggo lyfter att det kanske är något man kan prata om på fika med LP - möjlig rekrytering. Han
menar även att LP kan bli bättre på att, i anknytning till evenemangen, informera om vilket
utskott som håller i det och hur intresserade kan gå med och engagera sig.

Styrelsen diskuterar kring vad det är som fått närvarande att gå med i styrelsen och vad som håller
engagemanget igång för att utforska på vilket sätt man kan engagera andra. Styrelsen kommer
fram till att det känns särskilt värdefullt och kul när man hör att folk uppskattar det vi gjort. En
frustration lyfts även i att så få kommer på evenemangen och det kan upplevas slitsamt att dra i
det.

12. Motion
Motionen är ej färdig och eftersom propositioner behöver skickas in tre veckor innan stormötet
kan det ej skjutas upp till nästa styrelsemöte. Styrelsen beslutar därför kring ett extrainsatt
styrelsemöte 12 april klockan 12.00 för att godkänna den istället.

13. Carlos samarbete Läkare utan gränser
Mathilda berättar om mail hon fått från Carlos på Läkare utan gränser om möjlighet till samarbete
då de behöver fler volontärer till sin klinik i Malmö. De vill träffa LP på möte 3 april för att
diskutera detta. Mathilda menar att det hade varit bra om styrelsemedlemmar som kommer sitta
kvar i första hand är med på mötet. Mathilda erbjuder sig vara ansvarig för detta.
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14. Bygga “kult”
Daniel lyfter att arbetsgruppen som jobbar med anknytningen vill ha en separat grupp som jobbar
med ritualer, då gruppen ser ett behov som behöver tillmötesgås. Daniel menar att det ska gälla
hela programmet, för att skapa sammanhållning.

15. Övriga ärenden
Daniel berättar att tackeventet för aktiva medlemmar blir en tacksittning. Eftersom det behöver
vara minst 40 personer kommer alla på programmet vara välkomna, men aktiva medlemmar får
förtur och reducerat biljettpris. Viggo uttrycker en besvikelse och menar att en del poängen med
tacksittning var att endast aktiva medlemmar skulle delta. Veronika lyfter frågan om man först kan
utforska möjligheter att bredda kriterierna för “aktiv medlem”, för att på så vis komma upp i 40
personer utan att öppna upp för alla.

Daniel uttrycker att han tar detta med sig men måste samråda med Johanna.

16. After action review
Syftet med mötet var att hålla styrelsen rullande och börja tänka på överlämningen, avverka
dagordningen och skapa informationsutbyte.

Under mötet diskuterades marknadsföring och synlighet. Dessutom diskuterades det ganska spritt
idag - lyfte ganska stora frågor utan att ha tid att avhandla dem helt. Inga beslut fattades, t.ex.
angående utbildningsutskottets budget. Under mötet saknade vissa av utskottet, t.ex. PR i
PR-diskussioner. Korten för utökad behörighet testades. Det blev även tydligare uttalat att man
tar med sig sina egna punkter och prioriterar dem i början.

Styrelsen upplevde även positiva saker som styrelsen vill fortsätta göra vilket var öppnare format
när det kom till konkreta frågor.

Det som kan förbättras till nästa möte var att fatta mer beslut. Styrelsen upplevde att det blev
många bredare frågor som togs upp och blev mer brainstorming tills tiden tog slut. Vi skulle
kunna tydliggöra varför man tar upp något - ska det mynna ut i beslut? Formulera punkterna
utifrån förslag, t.ex. vi måste ta ett beslut om vi ska samarbeta med Läkare utan gränser. Ibland
behöver man bara diskutera, men när beslut växer fram under diskussionen finns risken att viktiga
aspekter missas. Bra med fast punkt att varje styrelsemedlem informerar.

17. Mötets avslutande
Mötet avslutas kl. 18.58.

___________________________________ ___________________________________
Katarina Edström Daniel Werner
Sekreterare Ordförande

___________________________________
Viggo Aggebrandt
Justerare


